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Hoorn, Q 2 FEB. 2023
Onderwerp: Beantwoording art. 36 vragen over de ontwikkelingen met 
betrekking tot de A7

Beste mevrouw Rijk,

U heeft vragen gesteld over de ontwikkelingen met betrekking tot de A7.

Vraag 1 Welke consequenties heeft het stopzetten van het MIRT-project voor de uitvoering van
de noodzakelijke 5 maatregelen gesteld in de brief van 7 januari 2021 en wat is de stand 
van zaken m.b.t. de 5 gestelde maatregelen?

Antwoord
In de raadsbrief van 7 januari 2021 staan de maatregelen genoemd als mogelijke koppelkansen in 
combinatie met de uitvoering van project '‘A7/A8 verbeteren bereikbaarheid Amsterdam-Hoorn”.
Zoals in de raadsbrief van 22 december 2022 aan u is meegedeeld, is de MIRT-verkenning A7/A8 
Amsterdam-Hoorn vertraagd en naar achteren geschoven richting 2025-2026. Het project is stopgezet 
en de projectgroep ontbonden. Dit houdt in dat een aantal koppelkansen zijn vervallen.

Er zijn twee maatregelen die doorgaan of gereed zijn. Te noemen valt
de bebording met het verzoek aan de vrachtwagenchauffeurs hun motoren uit te zetten en de 
aggregaten niet aan te zetten. In overleg met de Belangengroep Stop Geluidoverlast A7 Grote 
Waal en RWS zijn door Hoorn vier adviesborden geplaatst.
Het sluiten van de verzorgingsplaats de Koggen in tijd naar voren halen.
Voor de actuele stand van zaken verwijzen wij graag naar de raadsbrief van 22 december 2022.

Vraag 2 Wat gaat het college doen om ervoor zorg te dragen dat er ingezet wordt op deze 5
maatregelen?

Antwoord
Wij houden ambtelijk en bestuurlijk blijvende aandacht voor de voortgang van het proces met betrekking 
tot de sluiting van de verzorgingsplaats. Hiermee bewaken we de gemaakte afspraken.
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Vraag 3 Op welke termijn kan verzorgingsplaats De Koggen worden gesloten?

Antwoord
Zie ook de Raadsbrief van 22 december 2022. Het aanleggen van de alternatieve parkeerplaatsen 
wordt gerealiseerd vanuit het groot onderhoud van de A7. Rijkswaterstaat verwacht het 
grootonderhoud vanaf 2024 uit te voeren.

Vraag 4 Wanneer krijgt de Belangengroep Stop Geluidoverlast A7 Grote Waal een reactie 
op hun verzoek van 25 oktober 2022 en de 3 concrete vragen die hierin gesteld 
zijn?

Antwoord
Gebleken is dat de vragen naar een niet-bestaand emailadres zijn gestuurd. Bijgaand treft u in de 
bijlage de reactie van het college aan.

Vraag 5 In 2012 nam de gemeenteraad haar verantwoordelijkheid en stelde € 161.000
beschikbaar uit het leefbaarheidsfonds voor het plaatste een houten scherm in de 
berm van de rijksweg A7. Inmiddels staat het geluidscherm er 10 jaar en is de 
overlast zoals u weet sterk toegenomen in de Grote Waal. Het scherm is aan 
vervanging toe.
Bent u bereid dit scherm te gaan vervangen voor een geluidscherm dat voldoet 
aan de huidige normen en wanneer kan de gemeenteraad hier een voorstel over 
ontvangen?

Antwoord
In het geluidsonderzoek van 2019 is ook onderzoek gedaan naar eventuele verzakking van de 
grondwallen. Gebleken is dat van verzakking geen sprake is.
Het houten scherm is een zichtscherm. Voor plaatsing werd door de toenmalige Milieudienst 
Westfriesland in 2012 ingeschat dat het scherm mogelijk een geluidsreductie van 3 dB kan 
opleveren. Voorafgaand en na plaatsing is geen geluidsonderzoek gedaan. Hoeveel effect het 
scherm heeft is onbekend. De huidige Omgevingsdienst geeft aan dat het scherm alleen gezien 
mag worden als zichtscherm, niet van een adequate geluidswering.

Het scherm is op 19 december 2022 onderzocht op verval. Conclusie is dat het scherm nog in 
prima staat is. Er is vanuit de technische onderhoudsstaat geen reden om het huidige object te 
vervangen. Wij verwachten het afwegingsmoment voor een eventuele vervanging pas over circa 
10 jaar.
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